

Elevrådets Dagsorden og -referater 2023-24

<p>30-01-24 12.00 lokale 33</p>	<p>Pant</p> <ul style="list-style-type: none">- Få oprettet en turnus liste. Indsamling af pant skal ske minimum hver anden uge. <p>Åbent møde</p> <ul style="list-style-type: none">- En dato i Februar, find den hurtigst muligt. <p>Rundboldturnering</p> <ul style="list-style-type: none">- Fælles turnering med HTX og festudvalget. En dato i Maj (slået sammen med en fredagscafé) <p>Byråds Besøg</p> <ul style="list-style-type: none">- En dag i hvad der svarer til 4-modul. Vi arbejder på en dato hvor vi også kan snakke med politikerne om vejprojektet. <p>evt?</p>
<p>19-12-23 13.50 lokale 40</p>	<p>Nyt promo materiale:</p> <p>Wifi er blevet langsomt?:</p> <p>Pantordning:</p> <p>Jule afslutning:</p> <p>Bordet rundt:</p>
<p>13.11.23 8:30- Lokale 40</p>	<p>Til stede: Lucas, Ida, Runa, Emilie 1E, Trine (kun denne gang), Christa, Philip, Victor, Valdemar, Tore, Ida Emilie Rasmussen</p> <p>1: LH-konferencen: 5 pladser. Kommende weekend i Ringsted. Anders Steffensen, Emilie 1E,</p> <p>2: Pantordning: Pengene skal gå til elevprojekter. Kan det gå til studieture? Vi skal have lavet en ordning, så det kommer til at gå på skift. Vi skal have en tovholder på det projekt. Ingen meldte sig.</p> <p>3: Juleafslutning 24.11.: Juleklip. Vi har bestilt 3 x æbleskiver til hver + saft (som vi plejer). Klippe-klistre ting. Og et stort juletræ til storrummet.</p> <p>Elevrådet skal stå for juledørs-konkurrencen. Dommere: Emilie, Victor, Philip, Lucas, Kacper, Ida, Runa. Anders indkalder til at gå rundt i spisefrikvarteret.</p> <p>21.12.: Juleafslutning. Elevrådet skal stå for noget arrangement her. Julebingo. Emilie, Anders, Silje koordinerer det. Måske lagt sammen med noget fredagscafé.</p>

	<p>4: Valg til det nye elevråd Formand: Anders Steffensen Næstformand: Emilie Skovmose 1E Sekretær: (Agnete skriver referat, til en har meldt sig) Kasserer: Lucas</p> <p>5: Festen i fredags var lidt for vild - for en håndfuld elever.</p> <ul style="list-style-type: none"> - stikprøve alkotest ved indgangen - breve hjem til blandt andet 1.g.'erne - bandlyse dem, der vil slås (gæster + dem, der tager dem med) <p>→ Retningslinjer mv. sendes ud før festen</p> <p>6: Bordet rundt:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Husk at spørge i klasserne inden næste møde, om der er noget, som vi skal tage op. - Mobiler: Ja, der kommer skabe op. - Agnete kommunikerer til lærerne, at elevrådsmødet holdes halvdelen i timerne og halvdelen efter timerne.
29/09/23	<p>til stede:</p> <p>1: Pantordning.</p> <p>2: Arrangement udvalget skal i gang</p>
290823 9:55-10:55	<p>Til stede: Runa 2E, Ida Christensen 2A, Kacper 2H, Marcus 3C, Cathrine 2F, Silje 3E, Valdemar 2D, Lukas 3D, Victor 3B, Philip 3F, Agnete (referat) og Camilla og Anders 3E</p> <p>Alle har adgang til vores interne drev.</p> <p>1: Lobbyisme projekt vedrørende trafik Radio Diablo og Byrådet → henvend jer til Anders. Nedsætter et underudvalg senere - måske når 1.g'erne kommer med - her også konstituering.</p> <p>2: Elevrådets roller vedr.: (Camilla Huelgaard Thomsen)</p> <p>Pant Anders status: Penge fra pant skal gå til fond til at betale for studieture. Men hvordan gør vi det praktisk? Agnete finder et sted, hvor vi kan opbevare panten indtil et firma</p>

kommer og afhenter det imod nogle procenter. Anders undersøger det. Vi har nok ikke kapaciteten til at pante det selv. Vi ser på deres tilbud, og måske på en turnusordning.
Studievejledningen modtager og administrerer ansøgninger.

Jul – pyntning af storrummet

Elevrådet har sagt ja til at være med til at pynte op med lyskæder og andet i storum og biblioteket. 17.11.23

Sidste dag inden jul / juleafslutning

Julebingo står elevrådet for. Sponsorgaver kan også være en mulighed.

Galla / storrummet, borde og servering

Kan elevrådet hjælpe her? I maj. Og dækkes borde og servering måske også? Pynte storrummet. En eftermiddag, hvor Camilla kalder elevrådet ind til det og lægger en klar plan for det, så det ikke tager 100 år. Måske med suppleanter også. Klasserne kan også inddrages efter morgenmaden, måske, hvis der bliver brug for det.

Halloween: Festudvalget og medieudvalget tager sig af det. Måske noget temafest også. Oppyntning ugen før. Philip inviterer til græskar for elevrådet!

3: Studietur (Agnete)

Kort orientering om pris + bæredygtighed.

4: Økonomi

Anders: Vi har overførte midler fra sidste år. Vi har derfor nok omkring 12.000 kr. Vi skal lave nogle arrangementer.

5: Fra klasserne:

Kacper: Bolde til klasserne

Marcus: Skraldespande udenfor også

Anders: Husk 3.g'erne på at rydde op og ud på vognene. Vi fjernede sofaerne sidste år.

Camilla Studievejleder: Oprydning generelt - hjælp os med at hjælpe jer. Pant og skrald og fødder på borde og sofaer.

Philip: Mon nogen vil arbejde med det på valgfagene - en kampagne?

Elevrådet skal rundt i klasserne og sige det - Anders og Marcus.

Lærerne skal også være obs på det.

Phillip: Idé-postkasse til elevrådet skal sættes op

6: Rekruttering til elevrådet:

På næste samling skal elevrådet på, og alle klasser skal have tjek på medlem + suppleant.

7: Turneringer - elevaktiviteter:

Silje: Vi fik holdt nul møder sidste forår: Victor, Silje, Philip. Silje indkalder.

Camilla: Måske snak med Henrik Nielsen om floorball-turneringen.
Philip tager fat i Henrik Nielsen om det.
Bezzewizzer blev afholdt m. Camilla. Camilla tjekker.

8: Ludomani-foredrag:

Camilla: Vil gerne have input til gode navne til fællesarrangementer.